
 

MOTIE  Isolatie huizen Reinier de Graafweg vóór aansluiting met A4 
 
De gemeenteraad van Delft, in digitale vergadering bijeen op 9 juli 2020, 
 
Constaterende dat: 

- De Reinier de Graafweg een belangrijke verkeersverbinding binnen Delft is; 
- De Reinier de Graafweg in de toekomst verbonden zal worden met de A4; 
- Er bezorgdheid is bij bewoners over geluidsoverlast; 
- Er is beloofd dat de huizen geïsoleerd zullen gaan worden om geluidsoverlast te 

beperken; 
- Deze isolatie nog niet is uitgevoerd doordat er beschermde vleermuizen in de 

spouwmuren gevonden zijn. 
 
 
Overwegende dat: 

- De Reinier de Graafweg een meer intensere verkeersverbinding binnen Delft zal 
worden na de aansluiting met de A4; 

- De Reinier de Graafweg een meer intensere verkeersverbinding binnen Delft zal 
worden nadat alle geplande nieuwbouw bewoond is; 

- Overlast van geluid kan leiden tot gezondheidsklachten; 
- Er nog niets bekend is over wanneer de huizen wel geïsoleerd worden; 
- Dat het goed is dat vleermuizen beschermd zijn, maar dat bewoners ook beschermd 

moeten worden. 
 
 
Draagt het college op: 

- De verbinding van de Reinier de Graafweg met de A4 uit te stellen totdat alle 
ramen/huizen aan en rondom de Reinier de Graafweg zijn geïsoleerd 
en/of  
een maximum snelheid van 30 km/u in te stellen op de Reinier de Graafweg totdat de 
alle ramen/huizen aan en rondom de Reinier de Graafweg zijn geïsoleerd. 

- Duidelijk te communiceren met de bewoners van de Reinier de Graafweg m.b.t. het 
verloop van het traject waarin de ramen/huizen van de bewoners geïsoleerd gaan 
worden. 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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